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Protokół nr XXIX 

z XXIX sesji Rady Gminy Wąwolnica 

z dnia 30 grudnia 2021 r. 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy Wąwolnica, ul. Lubelska 39. Obrady 

rozpoczęto 30 grudnia 2021 o godz. 9.03, a zakończono o godz.11.34 

tego samego dnia. Obradom przewodniczyła Ewa Żybura –Przewodnicząca 

Rady Gminy Wąwolnica.  

Przewodnicząca zwróciła się do Radnych o uczczenie minutą ciszy pamięć 

zmarłego księdza Infułata Jana Pęzioła. 

Następnie Przewodnicząca Rady powitała zebranych na sesji Radnych,  

p. Wójta   p. Sekretarza, p. Skarbnik   p. Protokolant, p. Informatyka. 

Następnie poinformowała, że  sesja jest nagrywana. Nagranie zostanie 

udostępnione w Bip i na stronie Gminy Wąwolnica. 

Przewodnicząca słowami „ Otwieram XXIX sesję Rady Gminy Wąwolnica” 

otworzyła obrady Rady, następnie  w oparciu o listę obecności oraz 

potwierdzenie obecności na tabletach, stwierdziła,  że na sali jest 

obecnych 13 z 15 radnych, co stanowi wymagane kworum  

do podejmowania uchwał. Poinformowała również, że sesja została 

zwołana prawidłowo. 

Obecni: 

1. Adam Bieniek 
2. Aleksandra Bukała 

3. Maciej Grusiewicz 
4. Dariusz Guzek 

5. Dorota Kolibska 

6. Jadwiga Kołodyńska 
7. Paulina Marczak 

8. Beata Pruchniak 
9. Bartłomiej Rukasz 

10. Tadeusz Szyszka 
11. Elżbieta Tomaszewska 

12. Marcin Turek 
13. Ewa Wierzbicka 

14. Rafał Woś 
15. Ewa Żybura 
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2. Przyjęcie porządku obrad XXIX Sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca przypomniała, że proponowany porządek obrad XXIX 
sesja Rady Gminy Wąwolnica Radni otrzymali na tablety. 

 

Radni nie zaproponowali zmian do programu, wobec tego przewodnicząca 
odczytała proponowany porządek obrad, a następnie przystąpiła do 

przeprowadzenia głosowania. 
             

1. Otwarcie Sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad XXIX Sesji Rady Gminy. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy. 
4. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania honorowego obywatelstwa Gminy 
Wąwolnica. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2021 
rok. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej na 2021 rok.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2021 oraz ustalenia 

planu finansowego tych wydatków. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wąwolnica  

na rok 2022: 
a. prezentacja uchwały budżetowej, 

b. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie, 
c. odczytanie opinii komisji stałych, w tym opinii komisji budżetowej, 

d. stanowisko Wójta dotyczące wniosków komisji, 
e. dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

f. głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.  
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 2022 
r.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Wąwolnica w obszarze 

miejscowości: Celejów, Karmanowice, Kębło i Kolonia Łopatki. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego przysługującego członkowi Ochotniczej Straży Pożarnej  

z terenu Gminy Wąwolnica za udział w działaniu ratowniczym lub 

szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarna 

lub Gminę Wąwolnica.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z prac Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Wąwolnica za 2021 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Wąwolnica na 2022 r. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 
16. Zamknięcie sesji.  
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad XXIX Sesji Rady Gminy.  
 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 
Rukasz, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, 

Ewa Żybura 
NIEOBECNI (2) 

Adam Bieniek, Tadeusz Szyszka 
 

Porządek obrad został przyjęty. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy. 

 
Przewodnicząca przypomniała, ze protokół został wysłany na tablety. 

Nie wpłynęły żadne uwagi. Przewodnicząca zapytała, czy ktoś wnosi jakieś 
uwagi? 

Wobec braku uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy.  
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 
Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 

Rukasz, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, 

Ewa Żybura 
NIEOBECNI (2) 

Adam Bieniek, Tadeusz Szyszka 
Protokół został przyjęty. 

Ad 4. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca oddała głos Wójtowi, który przedstawił sprawozdanie  
z okresu międzysesyjnego: 

 
- Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 830 w zakresie budowy chodnika  

i oświetlenia drogowego pomiędzy miejscowościami: Wąwolnica  

i Nałęczowem. Na ten cel Gmina Wąwolnica pozyskała środki w kwocie:  
6 100 000 zł. Wójt podkreślił, że w zeszłym tygodniu odbył spotkanie  
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z panem marszałkiem województwa lubelskiego wraz z panią starostą. 

Chodzi o to, żeby oprócz środków, które dostaliśmy z Programu "Polski 
Ład" pozyskać również współfinansowanie z samorządu wojewódzkiego 

naszego wkładu własnego,  ubiegamy się o kwotę: 414 000 zł. Chodzi  

o to, żeby jak najbardziej zminimalizować koszt własny, ponoszony  
z samorządu Gminy Wąwolnica. 

Obecnie czekamy na podpisanie promesy odnośnie środków przyznanych  

z Funduszu Centralnego. 

-Termomodernizacja segmentu środkowego budynku szkolnego wraz  

z poprawą 

funkcjonalności i bezpieczeństwa wejść do budynku Zespołu Szkolno 
-Przedszkolnego w Wąwolnicy. Wnioskowana kwota została przyznana  

w wysokości: 1 450 000 zł .Również czekamy na podpisanie promesy. 
Wójt podkreślił, że od momentu podpisania promesy jest pół roku  

na ogłoszenie przetargu i później realizację tego zadania. 

- Poprawa dostępności do budynku Urzędu Gminy Wąwolnica poprzez 

przebudowę 

drogi dojazdowej. Również tutaj wnioskowana kwota przyznana: 380 000 
zł, czeka na podpisanie promesy. 

Wójt zwrócił uwagę, że przetarg możemy ogłosić dopiero w momencie,  
jak jest podpisana promesa i wtedy możemy uruchomić tą całą procedurę. 

Mamy na to 6 miesięcy. 

- Modernizacja ujęcia wody w Karmanowicach. Na ten cel, na to konkretne 
zadanie również pozyskane zostały środki z Unii Europejskiej, z Programu 

PROW w kwocie: 746 000 zł. Jeżeli chodzi o to postępowanie, odbył  
się przetarg. W postępowaniu wpłynęło 6 ofert. Wybrana już została firma, 

która to zrealizuje. Jest to podmiot MOST Sp. z o.o. ul. Bużan 3 z Lublina. 
Kwota zadania: 1 289 655 zł. Od momentu podpisania umowy, podmiot 

ma 10 miesięcy na wykonanie zadania. Przewidywany termin podpisania 

umowy to styczeń, a graniczny termin rozliczenia tej inwestycji  
to kwiecień 2023 roku. 

- Modernizacja pomieszczeń oraz dachu na budynku byłej szkoły  

w Rąblowie. Zadanie zostało już wykonane. Nastąpił odbiór techniczny 
prac. Wykonawcą zadania była firma Budrem Nałęczów Piotr Wójcik. Koszt 

dachu to: 54 820,96 zł. Przy tym zadaniu, przy tym obiekcie, gmina 
zawarła umowę na obsługę kotłowni w budynku byłej szkoły w Rąblowie 

na kwotę: 3 936 zł miesięcznie  z terminem wykonania usługi do kwietnia 
2022 roku. Podmiot realizujący zadanie to firma Domus s.c. z Nałęczowa. 

Ten ruch został wykonany, jak państwo wiecie dlatego, że w tym budynku 

w tym momencie jest realizowany projekt związany z prowadzeniem Klubu 
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Seniora przez Europejską Fundacji Inicjatyw, na którą również zostały 

pozyskane środki unijne w kwocie: 1 300 000 zł. Z racji, że mamy okres 
zimowy musieliśmy zadbać o to, żeby ten budynek był docieplony 

odpowiednio, miał odpowiednie warunki użytkowe. Zwłaszcza, jeżeli 

chodzi o naszych seniorów.  Było troszeczkę zabiegów związanych  
z doprowadzeniem tej całej instalacji grzewczej do używalności i zapewnić 

stałą możliwość ogrzewania tego budynku. Stąd też taka umowa została 
zawarta. 

-Modernizacja oczyszczalni ścieków. Dotyczy inwestycji wodno-

kanalizacyjnej. Trwa obecnie realizacja zadania. W ramach tego projektu 
zakupiono w ostatnim czasie 140 wodomierzy. Obecnie trwa montaż  

w miejscowości Zarzeka. Zamontowano już fizycznie 61 wodomierzy, 
które zapewnią zdalny odczyt zużycia wody. Jednocześnie wykonano 

stronę internetową dla Zakładu Gospodarki Komunalnej, koszt: 9 594 zł. 

Firma, która wykonała zadanie to firma Sulimo Software Piotr Osipa  
i Wspólnicy Spółka Jawna Lublin. Odnośnie tego zadania Wójt podkreślił, 

że wykonawca, czyli firma Montex złożyła wniosek o przedłużenie terminu 
prac. 23 grudnia został podpisany aneks do umowy z terminem 

zakończenia do 31 marca 2022 roku. Jest to efekt rozmów z wykonawcą, 
ponieważ były zastrzeżenia, co do wykonania niektórych zakresów. 

Chociażby  plac manewrowy wykończenie wnętrz budynku oczyszczalni 
ścieków. W związku z tym po szeregu spotkań, dyskusji, po analizach 

prawniczych, taki aneks został sporządzony i podpisany. Chodzi o to, żeby 
przede wszystkim zabezpieczyć interes gminy, interes finansowy,  

ale przede wszystkim interes wykonawczy. 

-Kolejne zadanie z ostatniego okresu dotyczy odbioru i zagospodarowania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych  
na terenie Wąwolnica oraz dostarczonych do Punktu Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych. Postępowanie przetargowe się odbyło. Trwa 
obecnie wybór wykonawcy usługi. Ja pozwolę sobie przeczytać. Wpłynęły 

trzy oferty: obecnie obsługująca firma Eko-Kras Kraśnik złożyła ofertę  
na kwotę: 1 805 988,40 zł.  Wójt dodał, że rozpisano  przetarg w cyklu 

dwuletnim, dlatego że liczyliśmy na to, że te ceny po prostu się spłaszczą. 
Patrząc na to, jak wygląda dzisiaj rynek wykonawczy, rynek usługowy, 

musimy też patrzeć na to, żeby minimalizować koszty, które cały czas nie 
maleją, a wręcz wręcz rosną. Tak więc pierwsza oferta,  1 805 988,40 zł 

Eko-Kras. Druga oferta, Eko-Trans sp. z o.o. Samoklęski 28, cena: 1 447 
152,48 zł. I trzecia oferta, Zakład Usług Komunalnych Kurów, cena: 1 441 

694,27 zł. Ta ostatnia jest najniższą kwotowo ofertą i oczywiście będziemy 

zmierzać, żeby jak najkorzystniejszą ofertę wybrać. Trwa postępowanie, w 
najbliższym czasie podmiot zostanie wybrany i również będziemy 

rozmawiać na temat przyszłych stawek opłat za śmieci. 

- Adaptacja budynku na potrzeby OPS-u w Wąwolnicy. Do dnia 
dzisiejszego, usługi OPS-u są świadczone jeszcze w Nałęczowie  

w budynku, w którym przez pewien czas również funkcjonował urząd 
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gminy. Chcemy, jak najszybciej doprowadzić do tego, żeby OPS 

funkcjonował w tym budynku starego posterunku. Warunki zimowe dają 
się we znaki, tamten budynek nie do końca był przystosowany do takich 

warunków. Jest to też już, niemłody budynek ze starą instalacją grzewczą. 

Odnośnie tego zadania podpisano umowę na wykonanie instalacji gazowej 

i centralnego ogrzewania na kwotę: 72 570 zł. Wykonawca firma Budrem 
Usługi Remontowo-Budowlane Piotr Wójcik Nałęczów. Ten zakres robót 

został już odebrany.  

Zlecone zostały zakupy mebli do budynku. Kwota łączna to jest:  

39 992,32 zł i tutaj cztery podmioty. Jeżeli chodzi o meble, to jest Agata 
Meble, Emi Plus, Bodzio Meble oraz Kreatywna Pracownia Stolarska Jacek 

Saran z Karmanowic.  

Podpisano również umowę na wykonanie przebudowy instalacji 
elektrycznej w tymże budynku, kwota: 39 114 zł z wykonawcą Imtech 

Marek Bieńko z siedzibą Puławy ul. Dęblińska 7. Te roboty są w trakcie 
realizacji. 

- Dokonano zakupu ciągnika roboczego na potrzeby Zakładu Gospodarki 
Komunalnej. Ciągnik marki Belarus, model 920.2z, koszt całkowity to jest: 

150 921 zł, na co składa się zakup ciągnika, kwota: 121 032 zł, do tego 
ładowacz czołowy: 26 445 zł oraz łyżka do materiałów sypkich, kwota:  

3 444 zł. Łącznie daje to koszt: 150 921 zł. Dostawcą, czyli wykonawcą 
zadania jest firma MTZ BELARUS TRAKTOR Sp. z o.o. 16-100 Sokółka. 

Wójt odniósł się również do pogrzebu księdza infułata. Wójt podziękował 

Pani Przewodniczącej i państwu radnym za obecność oraz za minutę ciszy, 

jako wyrazu szacunku i godnego potraktowania osoby księdza infułata. 
Jest to wielka strata dla wszystkich mieszkańców.  Jest to naprawdę coś, 

czego może się spodziewaliśmy, ale jak to przychodzi, to zawsze jest 
wielki smutek i taka rzecz niestety niepożądana. Wójt podziękował  

za obecność i za tą minutę ciszy i ma nadzieję, że ksiądz infułat będzie  
z nami dalej, tylko już może troszeczkę w innym wymiarze. 

- Odbyło się świąteczne spotkanie mieszkańców. Wójt podziękował 

wszystkim zaangażowanym, Domowi Kultury, Stowarzyszeniu, które było 
współorganizatorem wszystkim wykonawcom, autorom tego wydarzenia, 

ale również obecnym uczestnikom, mieszkańcom, bo została podtrzymana 

tradycja. Udało się pierwszy raz pozyskać specjalny namiot, w którym  
się ta uroczystość odbyła. Z racji pandemii też może uczestników nie było 

tak wiele, jak to bywało w latach poprzednich, ale ci co mogli pojawili się. 
Artyści wystąpili artyści z teatru z Lublina, byli lokalni artyści,  

byli Bystrzacy, były Bystre Babki, był chór z Wąwolnicy jest ważne,  
żeby kultywować tradycję i dobre zwyczaje.  
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Wobec tego, że zaproszony na sesję gość jeszcze nie przybył o godz. 9.27 

Przewodnicząca zarządziła przerwę w obradach. O godz. 9.37 
Przewodnicząca wznowiła obrady. 

Na sesję przybył zaproszony gość Ks. Proboszcz Parafii pw. Św. Wojciecha 
w Wąwolnicy Jerzy Ważny. 

 
Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania honorowego 

obywatelstwa Gminy Wąwolnica. 
 

Przewodnicząca odczytała wniosek jaki wpłynął do Rady Gminy Wąwolnica 
w sprawie nadania tytułu honorowego obywatelstwa Gminy Wąwolnica. 

Wniosek stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodnicząca powitała przybyłego gościa, następnie udzieliła mu głosu. 

Ks. Proboszcz podziękował za zaproszenie i za to, że temat przyznania 

tytułu honorowego obywatelstwa Gminy Wąwolnica dla ks. Infułata  
ze względu na jego zasługi został podjęty.  

Ks. Proboszcz Jerzy Ważny -„ ja bym może teraz troszkę odwrócił. Może 
gmina zasługuje na to, żeby on był honorowym obywatelem. Jemu już  

to i tak, i tak...  Ale gmina myślę, że zasługuje i to podnosi rangę gminy 
że on może być tutaj tym obywatelem i proszę o rozpatrzenie tego 

wniosku, tej prośby. On wpłynął troszkę dawno z tego co pamiętam,  
bo w 2020 roku, a teraz mamy koniec 2021 roku, ale dziękuję 

serdecznie”.  

Przewodnicząca udzieliła głosu Wójtowi. 

Marcin Łaguna: „Szanowna pani przewodnicząca, szanowni 

radni, szanowny księże proboszczu, ja przede wszystkim cieszę się,  

że taka inicjatywa powstała, ale to inicjatywa chyba taka naturalna,  
bo ktoś, kto się zetknął z księdzem infuatem to myślę, że nie ma 

wątpliwości, że ten tytuł mu się należy, a tak jak ksiądz proboszcz 

powiedział, no jemu ten tytuł może niewiele dać, myślę że nam może dużo 
dać i my możemy na tym zyskać i mieszkańcy, ale goście wszyscy,  

którzy jakby korzystali z tego daru jakim było uczestnictwo czy rozmowa, 
czy uczestnictwo w mszy świętej, czy w nabożeństwach różnego rodzaju. 

Ja tu tylko pozwolę sobie nawiązać do tego, co ksiądz proboszcz 
powiedział. Faktycznie minęło już sporo czasu, natomiast tak się złożyło, 

że procedowanie tego pisma, czy to pismo weszło do nas akurat w takim 
gorącym okresie pandemii i my też nie byliśmy do końca przekonani czy 

to jest dobry okres na to, żeby też zrobić to w pewnym takim uroczystym 
trybie i tylko to było powodem, natomiast nikt z nas, jak pamiętam nie 

miał wątpliwości, że ten tytuł się należy i myślę, że to będzie taki hołd 
złożony księdzu infuatowi i takie podziękowanie za to co on robił,  
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bo muszę państwu powiedzieć. Ksiądz proboszcz pewnie się w jeszcze 

większym wymiarze niż ja spotkał, zwłaszcza w ostatnich dniach  
czy to z telefonami, czy z bezpośrednimi rozmowami, ale taki ogromny 

wyraz szacunku, wyraz takiego podziękowania, wdzięczności za to jakim 

człowiekiem był infuat. Ja się też w internecie spotkałem z takimi bardzo 
brzydkimi informacjami. Też to chcę powiedzieć, bo niestety nie każdy 

może potrafi uszanować chociażby sam fakt, że osoba jest zmarła.  
Jest takie stare powiedzenie, że o zmarłych albo mówi się dobrze, albo nie 

mówi się nic. Jeżeli ktoś zawiera negatywny głos to to może nie zna tej 
zasady albo jest może źle wychowany, może jakoś tam inaczej  

to wszystko widzi. Nie chcę tego komentować, ale chcę podziękować 
wszystkim, którzy się przede wszystkim przyczynili do tego, że to pismo 

wpłynęło, ale myślę że gdybyśmy takie pismo chcieli stworzyć  
od mieszkańców, to myślę, że zdecydowana większość by się pod tym 

pismem podpisała i z czystym sumieniem mogę stwierdzić, że będzie  
to taki pełnoprawny, pełnoprawny honorowy obywatel naszej gminy. 

Oczywiście nadanie będzie już pośmiertne, ale myślę, że ten gest będzie 
takim ładnym gestem, pięknym gestem, który będzie też pokazywał 

państwa zaangażowanie i nas wszystkich. I myślę, że to co mówimy,  

to jest też wyraz tego szacunku. Dziękuję bardzo. 

Ponownie zabrał głos ksiądz proboszcz. 

Jerzy Ważny:- „ Ja jeszcze tylko chciałem dodać, że rzeczywiście ten 
wniosek wyszedł od ludzi. To nie jest mój pomysł absolutnie. To ludzie  

się zwracali do mnie wiele razy, żeby podjąć ten temat itd. i ja naprzeciw 

nim wyszedłem. Oczywiście, że tak. Też zawsze, za tym, ale to właśnie, 
tak jak pan wójt mówi. To naprawdę jest taka oddolna inicjatywa. Myślę, 

że piękna. Sami wiecie, że tego nie trzeba nawet jakoś motywować.  
A wracając do tych sytuacji pogrzebowych. Naprawdę, ile miałem teraz 

pozytywnych głosów, podziękowań dla ludzi, dla parafian za pogrzeb.  
Wy wiecie, że to poszło na całą Polskę. To z całej Polski ludzie dzwonią  

i dziękują za postawę parafian, ludzi itd. Wiecie jaka to jest promocja 
Gminy Wąwolnica? To sami wiecie. Byłem zaszokowany pozytywnie 

oczywiście. Bardzo się cieszyłem z tego powodu, że: 

 - "proszę podziękować ludziom, proszę podziękować parafii".  

Mówię:- podziękuje, ale cieszę się bardzo, także takie bardzo, bardzo 

fajne, pozytywne. Jeszcze infuat działa na rzecz gminy. Jestem naprawdę 
zbudowany i to bardzo.- Dziękuję bardzo”. 

Przewodnicząca dodała, że projekt uchwały Radni otrzymali,  

był on również opiniowany przez Komisję Budżetu/…/ i Komisję Spraw 

Społecznych. Przewodnicząca poprosiła o opinie Komisji. 

Radna Dorota Kolibska – Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia 
Komisji przedstawiła pozytywna opinię obu Komisji.  
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Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Radny D. Guzek. - To, że ksiądz był wyjątkowo osobą, to wszyscy  

to wiemy i wszyscy będziemy głosować za przyznaniem tytułu 

Honorowego Obywatela Gminy Wąwolnica. Myślę jednak, że można pójść 

dalej na  przykład w przyszłości nazwać jakąś ulicę bądź postawić pomnik, 

żeby dalej nam się przypominał i był obecny w naszym życiu. 

Po wyczerpaniu tematu,  Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała 

projekt uchwały, następnie poddała go pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania honorowego obywatelstwa Gminy 

Wąwolnica.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 

Rukasz, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, 

Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Adam Bieniek, Tadeusz Szyszka 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXIX/210/21 w sprawie  

nadania honorowego obywatelstwa Gminy Wąwolnica została podjęta 

Przewodnicząca podziękowała Ks. Proboszczowi za przybycie i udział w tak 
ważnej sesji. 

Ks. Proboszcz podziękował za uchwałę i życzył więcej tak pięknych 
inicjatyw. Następnie złożył życzenia Bożego Błogosławieństwa  na Nowy 

Rok oraz działań, które przyniosą jak najwięcej dobra dla społeczności. 
Ks. Proboszcz opuścił obrady. 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

Wąwolnica na 2021 rok. 

 

Projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach, był on również opiniowany 
przez Komisję Budżetu /../ oraz Komisję Spraw Społecznych. 
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Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącą wspólnego posiedzenia komisji  

przedstawienie opinii. 
Przewodnicząca posiedzenia obu komisji stwierdziła, że obie komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła 
dyskusję, odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod 

głosowanie. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2021 

rok. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

2 
 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 
Rukasz, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, 

Ewa Żybura 
NIEOBECNI (2) 

Adam Bieniek, Tadeusz Szyszka 
 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXIX/ 211/21 w sprawie zmian 
w budżecie gminy Wąwolnica na 2021 rok została podjęta. 

 
 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 
finansowej na 2021 rok. 

 
Przewodnicząca przypomniała, że uchwałę Radni w materiałach,  

był on również opiniowany przez Komisję Budżetu /../ oraz Komisję Spraw 

Społecznych, następnie poprosiła o opinię obydwu komisji. 
Dorota Kolibska Przewodnicząca wspólnego posiedzenia poinformowała,  

że obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Radni nie zabierali głosu. 

Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały  
a następnie przeprowadziła głosowanie. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej  
na 2021 rok.  

 
Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

2 
 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 
Rukasz, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, 

Ewa Żybura 
NIEOBECNI (2) 

Adam Bieniek, Tadeusz Szyszka 
 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXIX/ 212/21 w sprawie zmian 
w wieloletniej prognozie finansowej na 2021 rok została podjęta. 

 
 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 
niewygasających z upływem roku budżetowego 2021 oraz 

ustalenia planu finansowego tych wydatków. 

 
Projekt uchwały radni otrzymali. Przewodnicząca dodała,  

że był on opiniowany na Komisji Budżetu oraz Komisji Spraw Społecznych, 

w związku z tym Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie opinii w/w 

Komisji stałych. 

Głos zabrała radna Dorota Kolibska, Przewodnicząca obrad wspólnego 

posiedzenia,  

która poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2021 r. został pozytywnie zaopiniowany przez obie komisje. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca zamknęła dyskusję, 

odczytała projekt uchwały, następnie przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających 
z upływem roku budżetowego 2021 oraz ustalenia planu finansowego tych 

wydatków..  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

2 
 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 
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Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 

Rukasz, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, 
Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Adam Bieniek, Tadeusz Szyszka 

 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXIX/ 213/21 w sprawie 

ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2021 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków 

została podjęta. 

Przewodnicząca o godz. 10.03 ogłosiła 15 min. przerwy 

O godz. 10.18 Przewodnicząca wznowiła obrady.  

 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Wąwolnica na rok 2022: 
 

Przewodnicząca przypomniała, że projekt uchwały budżetowej został 
Radnym  przesłany. Został on również przekazany do zaopiniowania 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Lublinie. Projekt uchwały był wstępnie 

opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu oraz Komisji Spraw 

Społecznych. 

Następnie po korekcie został ponownie Radnym przesłany  
oraz zaopiniowany przez Komisję Budżetu przy współudziale 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Komisji Spraw Społecznych. 

Komisje nie wnioskowały o wprowadzenie zmian do budżetu. Na ostatnim 
wspólnym posiedzeniu Komisja Budżetu i Komisja Spraw Społecznych po 

analizie, dokonała ostatecznego zaopiniowania projektu uchwały 
budżetowej na 2022 rok. 

Przewodnicząca poprosiła panią przewodniczącą obrad wspólnych  

o przedstawienie opinii. 

Radna D. Kolibska:- Projekt uchwały został zaopiniowany przez obie 

Komisje pozytywnie. 

Przewodnicząca zapoznała Radnych z  opiniami Regionalnej Izby 
Obrachunkowej. 

- w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy 
Wąwolnica na 2022 rok. 

- w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego  

w projekcie uchwały budżetowej Gminy Wąwolnica na 2022 rok. 
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Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały następnie 
przystąpiła do przeprowadzenia głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wąwolnica na rok 

2022:.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

2 
 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 
Rukasz, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, 

Ewa Żybura 
NIEOBECNI (2) 

Adam Bieniek, Tadeusz Szyszka  
 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXIX/ 214/21 w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Wąwolnica na rok 2022 została podjęta. 

 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej na 2022 r. 
 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach,  

Przewodnicząca odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały o Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Wąwolnica 

Projekt uchwały był opiniowany przez obie Komisje. Przewodnicząca 

poprosiła o opinie. 

Radna D. Kolibska –Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia Komisji 

Budżetu/…/ i Komisji Spraw społecznych/…/ przekazała, że obie komisje 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu. 

Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały,  
który następnie poddała pod głosowanie. 

 
Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 2022 r.  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

2 
 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 
Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 

Rukasz, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, 
Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 
Adam Bieniek, Tadeusz Szyszka 

 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXIX/ 215/21 w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej na 2022 r. została podjęta. 
 

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Wąwolnica w obszarze miejscowości: Celejów, Karmanowice, 

Kębło i Kolonia Łopatki. 
 

Projekt uchwały radni otrzymali w materiałach Był on również opiniowany 
przez Komisję Budżetu oraz Komisję Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca zwróciła się do przewodniczącej wspólnego posiedzenia 

Komisji o opinię. 

Przewodnicząca wspólnych obrad Komisji – przekazała, że obie Komisje 

zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku chętnych do zabrania 
głosu zamknęła dyskusję, następnie poinformowała o procedurach 

przeprowadzenia głosowań, konieczne jest przeprowadzenie 4 głosowań. 
 

Przed przystąpieniem do głosowania nad całością projektu uchwały 

powinniśmy również w głosowaniu stwierdzić. Po pierwsze, że projekt 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego nie narusza 

ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Wąwolnica. Po drugie, rozstrzygnąć o sposobie 

realizacji zapisanych w planie inwestycji z zakresu infrastruktury 
technicznej, które należą do zadań własnych gminy, załącznik nr 11.  

I po trzecie, rozstrzygnąć o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu. 

Przewodnicząca przystąpiła do przeprowadzenia głosowań. 
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Głosowano w sprawie: 

stwierdzenia, że projekt zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego nie narusza ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wąwolnica.  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 
Rukasz, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, 

Ewa Żybura 
NIEOBECNI (2) 

Adam Bieniek, Tadeusz Szyszka 
 

Przewodnicząca poinformowała, że Rada że Rada Gminy stwierdziła,  

że projekt zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Wąwolnica nie narusza ustaleń studium. 

 
Głosowano w sprawie: 

rozstrzygnięcia o sposobie realizacji zapisanych w planie inwestycji w 
zakresie z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do zadań 

własnych gminy oraz zasadach ich finansowania.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

2 
 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 
Rukasz, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, 

Ewa Żybura 
NIEOBECNI (2) 

Adam Bieniek, Tadeusz Szyszka 
 

Przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła przedmiotowe 

rozstrzygnięcie. 

Kolejne głosowanie. 

W związku, z tym że nie zgłoszono żadnych uwag do projektu zmiany 
planu, przegłosujemy tylko przyjęcie treści załącznika nr 12 do projektu 

uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
przyjęcia treści załącznika Nr 12 do projektu uchwały.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

2 
 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 
Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 

Rukasz, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, 
Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 
Adam Bieniek, Tadeusz Szyszka 

 
Przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła treść załącznika nr 12 

do projektu uchwały. 

Przewodnicząca dodała, że projekt był  omawiany szczegółowo przez 
panów, zadawane były pytania i żadnych wątpliwości nie ma. 

Przewodnicząca przystąpiła do przeprowadzenia 4 głosowania 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Wąwolnica w obszarze 
miejscowości: Celejów, Karmanowice, Kębło i Kolonia Łopatki..  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

2 
 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 
Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 

Rukasz, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, 
Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 
Adam Bieniek, Tadeusz Szyszka 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXIX/216/21 w sprawie 
uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Wąwolnica w obszarze miejscowości: Celejów, Karmanowice, Kębło 
i Kolonia Łopatki została podjęta. 
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Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego przysługującego członkowi Ochotniczej 
Straży Pożarnej z terenu Gminy Wąwolnica za udział w działaniu 

ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez 

Państwową Straż Pożarną lub Gminę Wąwolnica. 
 

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały otrzymali Radni  

w materiałach. Był on również opiniowany przez Komisję Budżetu oraz 
Komisję Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię Komisji. 

Przewodnicząca wspólnego posiedzenia stwierdziła, że opinia obu Komisji 
jest pozytywna. 

 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, zamknęła dyskusję. Odczytała 
projekt uchwały a następnie poddała go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

przysługującego członkowi Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy 
Wąwolnica za udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym 

organizowanym przez Państwową Straż Pożarna lub Gminę Wąwolnica.  
 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 
Rukasz, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, 

Ewa Żybura 
NIEOBECNI (2) 

Adam Bieniek, Tadeusz Szyszka 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała nr XXIX/217/21 w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego członkowi 
Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Wąwolnica za udział w 

działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez 

Państwową Straż Pożarną lub Gminę Wąwolnica została podjęta. 

O godz. 11.00 Przewodnicząca ogłosiła przerwę. 
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O godz. 11.20  Przewodnicząca wznowiła obrady. 

 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z prac 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wąwolnica za 2021 r. 

 
Przewodnicząca przypomniała, że projekt uchwały państwo otrzymali 

Radni  w materiałach. Był on również opiniowany na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy. 

Przewodnicząca poprosiła  przewodniczącą wspólnych obrad Komisji  

o opinię. 

Radna D. Kolibska przekazała, że- projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez obie Komisje. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję.  

Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały, który 

następnie poddała pod głosowanie.  
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z prac Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Wąwolnica za 2021 r. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 
Rukasz, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, 

Ewa Żybura 
NIEOBECNI (2) 

Adam Bieniek, Tadeusz Szyszka 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXIX/218/21 Rady Gminy 
Wąwolnica w sprawie sprawozdania z prac Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Wąwolnica za 2021 r. została podjęta. 
 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wąwolnica na 2022 r. 

 
Projekt uchwały również otrzymali Radni  w materiałach. Również był on 
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omawiany i opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady 

Gminy Wąwolnica. 

Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącą wspólnego posiedzenia Komisji  

o opinię. 

Przewodnicząca wspólnych obrad przekazała, że obie Komisje 
zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusje: 

Głosów w dyskusji nie było. Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała 
projekt uchwały, następnie przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Wąwolnica na 2022 r. 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej 
Rukasz, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, 

Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 
Adam Bieniek, Tadeusz Szyszka 

 
Przewodnicząca stwierdziła,  że uchwała nr XXIX/219/21 w sprawie 

uchwalenia ramowego planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Wąwolnica na 2022 rok została podjęta. 

 
Ad.15. Interpelacje i zapytania radnych. 

 
Przewodnicząca stwierdziła, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna 

interpelacja  

ani żadne zapytanie na piśmie. Następnie zapytała, czy ktoś z Radnych 

chce złożyć  teraz  interpelację albo zapytanie na piśmie.  

Nikt z radnych nie złożył interpelacji ani zapytań na piśmie. 
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Ad.16. Wolne wnioski i informacje. 

 

W sprawach różnych głos zabrali następujący radni: 

 
-Radny Bartłomiej Rukasz zadał pytanie wójtowi odnośnie  wniosku  

o zabezpieczenie drogowe na ul. Kębelskiej. Jaki jest postęp tych prac? 
Czy coś tam się wydarzyło w tym temacie? 

Wójt odpowiedział, że zostało wysłane pismo do Zarządu Dróg 

Powiatowych, bo to Zarząd Dróg Powiatowych odpowiada za to i czekamy 

na odpowiedź w tym temacie. 

Pracownik zdaje się kontaktował z panem radnym, chcemy żeby się 
odniósł Zarząd, bo tam jest temat po pierwsze zabezpieczenia, o co była 

prośba, ale też temat, do którego się Zarząd Dróg Powiatowych 
zobowiązał, czyli przejście dla pieszych, które miało być w mniej więcej  

w tamtej lokalizacji zorganizowane. Takie pismo do Zarządu poszło. 
Czekamy po prostu na odpowiedź. Poprzednia odpowiedź była taka nie  

do końca chyba satysfakcjonująca, bo Zarząd jakby nie  widział 
konieczności albo zasadności takiego zabezpieczenia, prośba została 

ponowiona, trzeba poczekać na odpowiedź ze strony Zarządu. 

- Przewodnicząca poinformowała, że korespondencja, która przychodzi  

do Rady, jest na bieżąco wysyłana na tablety, poprosiła żeby co jakiś czas 
sobie tam zaglądać. 

- Sprawa negatywnej opinii  do projektu regulaminu dostarczania wody  

i  jest uzasadnienie. 

Odpowiedzi udzielił sekretarz - jesteśmy w trakcie przygotowania nowych 

taryf wody i na etapie tej procedury jaka trwa, ten pierwszy wniosek, 
który poszedł, został negatywnie zaopiniowany,  teraz jest poprawiany  

i po prostu musimy uzyskać uzgodnienie właśnie Wód Polskich.  
Jest to w trakcie. 

-Radna Jadwiga Kołodyńska zwróciła się z pytaniem do Wójta,  
żeby Pan Wójt powiedział głośno i wyraźnie, kto jest odpowiedzialny  

za posypywanie   drogi w Lipinkach. Ludzie dzwonili i dostali odpowiedź  
od naszej komunalnej, że oni nie są odpowiedzialni. 

Wójt – odpowiedział, że to gospodarka komunalna odpowiada  

za posypanie i pan kierownik jest zobligowany jakby ocenić i w razie 
potrzeby zareagować na takie zgłoszenie. 

Wójt również miał takie zgłoszenia, nie tylko dotyczące Lipinek, ale innych 
dróg. Natomiast ten system tak ułożony, żeby to kierownik decydował  
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o tym. Sołtys dzwoni do niego. Kierownik decyduje o tym jakie siły ma 

wdrożyć, jeżeli chodzi o odśnieżanie czy posypanie. 

Natomiast w ostatnim czasie też taka sytuacja nastąpiła, że jeden  

z ciągników, ten starszy ciągnik uległ takiej dosyć mocnej awarii. 
Przedni most całkowicie się załamał podczas załadunku piachu i to 

utrudniło te czynności związane z posypywaniem. Stąd też taka decyzja, 
żeby nowy ciągnik nabyć i zdecydowanie usprawnić to. 

Wójt zdaję sprawę, że ten problem nie dotyczy tylko Lipinek,  

ale też nawet o Zarzece przed chwilą była rozmowa i o innych obszarach, 

faktycznie tutaj będziemy starali się to usprawnić, bo sprzętowo też nie 
jesteśmy do końca przygotowani. Stąd ten zakup nowego ciągnika. 

 

Wójt zadeklarował, że będzie  rozmawiał z panem kierownikiem na ten 

temat i ma nadzieję, że się już taka sytuacja nie powtórzy. 

Radna Tomaszewska  odnośnie  dróg i posypywania, dodała  uwagę,  

bo z tego co pamiętam to kiedyś czyściło się te chodniki, tak jakby chociaż 
teraz przejście do urzędu gminy czy wokół urzędu gminy. To nie tylko 

posypywanie jest istotne, ale też usuwanie z chodników tego lodu,  
o który łatwo jest zahaczyć, poślizgnąć się, skręcić nogę i tak dalej. Pytała 

czy nie można by też tych chodników głównych chociażby w Wąwolnicy, 
po których chodzą ludzie, po prostu oczyścić z lodu. Kiedyś takimi szuflami 

ten lód się zgarniało i chodniki, przejścia były bezpieczne, a teraz nawet 
tutaj w obrębie gminy, no raczej nie są. Czy można by doprowadzić  

do tego, żeby jednak pracownicy gospodarki komunalnej też starali się 

trochę oczyścić? Tutaj już niepotrzebny jest traktor tylko po prostu ręce 
ludzkie i kawałek szpadli . 

Pan wójt, powiedział, że  porozmawiam z panem kierownikiem, żeby jakoś 

spróbować to usprawnić, z tym że też radni powinni mieć  na uwadze,  
że też ten skład osobowy jest mniejszy. Jest jedna osoba, która trwale 

przebywa na zwolnieniu. Osoba, która jest odpowiedzialna za ciągnik,  
też, ze zdrowiem, różne tam sytuacje były i też jakiś to powód był tego,  

że może te problemy z odśnieżanie były. Jeżeli chodzi o odkuwanie tego 
lodu, to Wójt porozmawia z kierownikiem, jak to wygląda. Wójt dodał,  

że taka sytuacja nie dotyczy tylko Wąwolnicy, z podobnymi problemami 

borykają się również inni, w tym miasta, tam gdzie mieszkam, jest 
dokładnie taka sama sytuacja. Absolutnie to nas nie broni, ale to jest 

sytuacja trochę kryzysowa, bo temperatura, jak jest około zera i jest lód, 
nagle się pojawia  jeszcze deszcz dodatkowo wczoraj był karambol. Tutaj 

gdzieś pod Garwolinem zdaje się. Jeden na drugiego wpadał i też z minuty 
na minutę się to zmieniło. Postaramy się coś tutaj zrobić,  

żeby to usprawnić. 
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Ad.17. Zamknięcie sesji. 

 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, o godz. 11.34 Przewodnicząca 

zamknęła obrady XXIX sesji Rady Gminy. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Podjęte na sesji uchwały stanowią załączniki do protokołu.  

Protokolant:  J. Paciejewska – ins. ds. obsługi Biura Rady Gminy  

…………………………………….. 

Przewodnicząca Rady Gminy Wąwolnica : Ewa Żybura                   
…………………………………….. 

 


